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Agris – Interesē, kad tiks savests kār

Interesē, kad tiks savests kārtība ceļa posms no atpūtas kompleksa ”Aizvēji” līdz pat ceļa
galam. Ceļs ir NEIZBRAUCAMS. Pat ar riteni sagādā grūtības izbraukt visas bedres. Pirms
2 nedēļām ceļs tika greiderāts, bet jēga no tā bija tuvu nullei. Nesen vēl papildus
nezināmu iemeslu dēļ ceļs dažās vietās ir paplašināts, ar kādu nolūku, lai vēl vairāk bedres
izveidotos? Vairāk ceļš= mazāk ceļš… Neuzskatu, ka mums kā jūras prospekta jeb
Saulkrastu lauku teritorijas iedzīvotājiem būtu jācieš no pašvaldības piesaistīta uzņēmuma
Saulkrastu komunālserviss līdz galam neizdarītajiem darbiem jeb nekvalitatīvi veiktajiem
darbiem. Tāpat ierosinu kāda veida automobīļu tonnāžas ierobežojumu ceļam, jo lielie
pašizgāzēji, kas dienu dienā braukāja vasaras periodā noteikti ceļa segumam nedeva
papildus stabilitāti! Ceru uz drīzu atbildi un vēl drīzāku darbību!
Ar cieņu,
Agris


